
 
 

 
ZAPISNIK 2. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DRUŠTVA GEOSS, 

 
ki je bila v prostorih Gostilne Vrabec v Slivni 

v četrtek, 3. 5. 2023 ob 18.00 uri. 
 
 
Vabljeni člani Upravnega Odbora Društva GEOSS:  Jožef Dernovšek, Lidija Struna Šter, Miloš Kimovec, Bojan 
Vrtačnik, Srečko Balent, Vera Lavrič, Kristina Planinšek 
Vabljena članica Nadzornega odbora: Vida Kristan 
Prisotni: Jožef Dernovšek, Lidija Struna Šter, Bojan Vrtačnik, Srečko Balent,  Kristina Planinšek, Vida Kristan in 
Rado Šter (javnost) 
Opravičeno odsotni: Miloš Kimovec (za odločanje pooblastil Lidijo Struna Šter), Vera Lavrič (za odločanje 
pooblastila Srečka Balenta) 
 
Dnevni red: 
1. Sprejem sprememb statuta Društva GEOSS za javno razpravo 
2. Tekoče zadeve 
3. Razno 
 
Sejo je vodil podpredsednik Društva GEOSS, Jožef Dernovšek. Podpredsednik je vse prisotne lepo pozdravil in 
predlagal, da se pregledu zapisnikov prejšnjih sej - v okviru izvajanja nalog UO - posveti posebna seja 
Upravnega odbora. Na vabila za naslednje seje se v dnevni red uvrsti točka: pregled in potrditev zapisnika. 
 
Sprejeti so bili  
sklepi:  
1. Dnevni red se potrdi.  
2. Na dnevni red prihodnjih sej UO se uvrsti točka: pregled in potrditev zapisnika. 
3. Pregledu zapisnikov in izvedenih nalog se v prihodnje posveti posebna seja UO.   
 
 
Ad. 1)  SPREJEM SPREMEMB STATUTA DRUŠTVA GEOSS ZA JAVNO RAZPRAVO 
 
Delovna skupina za pripravo sprememb statuta je 12.4.2023 poslala gradivo s predlogom sprememb statuta  
članom UO v razpravo. Podane pripombe članov UO so bile vključene v besedilo gradiva za javno razpravo 
med člani, članica Lidija Struna Šter pa je pripravila še povzetek z obrazložitvijo predlaganih sprememb. 
V razpravi so prisotni predlagali še nekaj popravkov v gradivu, ki jih članica Lidija Struna Šter vključi v besedilo. 
Popravljen predlog sprememb statuta bo tajnica društva Kristina Planinšek naslednji dan po seji UO poslala 
vsem članom društva v javno razpravo, skupaj s obrazložitvijo vseh sprememb, in priložila tudi sedaj veljavni 
statut, da bo čim bolj jasno razvidno, za kakšne spremembe statuta gre.  
30-dnevna javna razprava med člani bo potekala od vključno 5.5.2023 do vključno 5.6.2023. 
Delovna skupina za pripravo sprememb bo pripombe pregledala in pripravila gradivo za sprejemanje na Zboru 
članov društva dne 17.6.2023. 
 
Sprejeti so bili   
sklepi:  
1. Predlog sprememb statuta z vnesenimi popravki dne 4.5.2023 pošlje tajnica društva vsem članom v 30-

dnevno javno razpravo, skupaj z veljavnim statutom (ki služi za primerjavo med starim in predlaganim 
besedilom statuta) in obrazložitvami sprememb in dopolnitev statuta.  

2. Javna razprava poteka od vključno 5.5.2023 do vključno 5.6.2023. 
3. Predloge, vprašanja in pripombe na predlog sprememb statuta lahko člani pošljejo prek elektronske pošte 

ali  navadne pošte tajnici društva Kristini Planinšek, ki jih v beleženje in razvrstitev glede na dotični člen 
pošlje Radu Šteru.  

 
 



 
 
 
Ad. 2)  TEKOČE ZADEVE 
 
Podpredsednik Jožef Dernovšek  je komentiral predstavitev idejne zasnove »Parka GEOSS« krajinskega 
arhitekta, ki je bila 21.4.2023 v Slivni v Gostilni Vrabec in glede tega podal še nekaj informacij.  Cena idejne 
zasnove se ocenjuje na približno 1100€. Koncesijski program namreč že zdaj predvideva strošek odstranitve 
štorov ob potki pri knežjem kamnu  na GEOSS-u v višini 2000€. Z namenom, da zagotovimo ta sredstva, je 
dogovorjeno, da se Vinko Praprotnik, ki mora od lani obnoviti še tablo na GEOSS-u, za to delo vpiše kot 
donator za razliko med dogovorjeno ceno in dejanskimi stroški, ki so višji od predvidenih, saj po njegovih 
podatkih ne gre za obnovo table, ki je dotrajana, temveč za izdelavo nove table, za ostalo delo pa se zanj 
rezervirajo sredstva v naslednjem koncesijskem budžetu.   
Izražena je bila zaskrbljenost glede pričetka načrtovanja aktivnosti in financ za naslednje leto, saj bodo, čeprav 
se letošnje  leto še ni prevesilo v drugo polovico, novo leto in z njimi nove prireditve ter ostale aktivnosti še 
prehitro tu. Potrebno bi bilo povečanje koncesije, najmanj za revalorizacijo. 
Urediti je potrebno še ne dokončane zadeve prejšnjega mandata in pozvati bivše vodstvo k zagovoru poročil in 
finančnega stanja društva, kakršno je bilo ob primopredaji.  Podlaga za to so podatki, ki so jih pridobili za to 
zadolženi člani UO v računovodskem servisu. Poročilo bo pripravljeno za Zbor članov društva. 
S strani krajanov Slivne je bil članom UO zaupan tudi pomislek glede turističnega obiska na GEOSS-u. Marsikdo 
se ne strinja, da se ob prireditvah in dogodkih na GEOSS-u tam oglašuje, četudi je brezplačno in prostovoljno 
(pobiranje prispevkov), da je vodenje po območju GEOSS-a ekskluzivno in z ostalimi dejavnostmi Družinskega 
gledališča Kolenc. Menijo, da turistično vodenje na GEOSS-u ne sme biti ekskluzivno in bi moralo biti v duhu 
povezovalnega in sprejemajočega poslanstva GEOSS-a, vodenje mora biti dostopno vsem, ki si želijo GEOSS 
obiskati in tu doživeti turistično vodenje, ki je oblikovano po njihovi meri in željah.  Podpredsednik je dodal, da 
bi prav tako morale biti dostopne drugim vodičem tudi arheološke zbirke v muzeju Doma Petra Svetika in tako 
bi se morala ustvariti celostna turistična ponudba širšega območja GEOSS, ki bi bila na ta način privlačnejša 
obiskovalcem in bi povezovala različne deležnike znotraj območja.  
Nekatere člane UO je vznemiril komentar k zapisniku 1. seje UO in novi ureditvi v Društvu GEOSS, ki ga je 
poslala dolgoletna članica ga. Vojka Cestnik. Podpredsednik je povedal, da je na pismo že odgovoril, saj je 
članico poklical in ji pojasnil več vidikov, sploh glede odprtosti arheoloških zbirk širšemu krogu vodičev, s čimer 
se je tudi ga. Cestnik strinjala. Članici je predlagal, da osnuje program s cenikom, ki bi ga lahko uporabili kot 
del turistične ponudbe kraja ter k izboljšanju programa doprinese kot dolgoletna članica in strokovnjakinja na 
svojem področju. Člani UO pa se vsekakor nismo strinjali z navedbami, da naj bi bilo vse, kar se je v preteklosti 
naredilo, slabo, da ni nihče nikogar pohvalil za dobro opravljeno delo, da vse preveč temelji na finančnem 
kritju in strategijah,  da se namerava nov UO posvečati predvsem ali celo izključno samo ožjemu območju 
GEOSS ter tudi ne s pomisleki o morebitni razprodaji dosedanjih pridobitev društva (Dom Petra Svetika, zbirke, 
druga društvena lastnina…). Koncept dela novega UO je v nadaljnjem razvoju in krepitvi društva ter njegovem 
odpiranju navzven, medsebojnem sodelovanju in povezovanju ter spoštovanju opravljenih nalog in pridobitev, 
a hkrati tudi prekinitev nadaljevanja spornih praks v društvu in kritična presoja doslej zasnovanih nalog, tako z 
vidika vsebine kot tudi financ, zato bo programskim izhodiščem namenjena posebna seja UO. 
 
Sprejeti so bili  
sklepi:  

1. Sprejme se idejna zasnova krajinskega arhitekta kot izhodišče za ureditev »Parka GEOSS« in se 
zagotovijo sredstva v višini 1.100€ za plačilo storitve.  

2. Turistična vodenja na GEOSS-u so lahko ekskluzivna za tiste, ki si tega želijo, a morajo biti dostopna in 
omogočena tudi drugim vodičem, ki želijo na GEOSS pripeljati obiskovalce.  

3. Promocija GEOSS-a in druge aktivnosti v zvezi z GEOSS-om se lahko opravljajo le z vedenjem in 
soglasjem Društva GEOSS. 

4. Dogovoriti se in vzpostaviti je potrebno sodelovanje z Družinskim gledališčem Kolenc na drugačen 
način in ga opredeliti z novo pogodbo, ki ločuje upravljavsko in izvajalsko funkcijo in ki bo nadomestila 
sedaj veljavni Dogovor o sodelovanju z dne 8.3.2011. 

 
 
 
 
 



 
 
Ad. 3)  RAZNO 
 
Člani UO so  predlagali, da bi se združile nekatere prireditve, ki bi bile zato lahko programsko bogatejše in bi 
razpolagale z več sredstvi na prireditev.  Tudi na ta način bi se lahko pridobilo del sredstva za krajinsko 
ureditev območja GEOSS. 
 
Sprejet je bil  
sklep:  
 
V kratkem bo sklicana posebna širša seja UO, ki bo namenjena obravnavi revitalizacije programa Društva 
GEOSS.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21:30. uri. 
 
                    
          Podpredsednik društva 
          Jožef Dernovšek  l.r. 
Zapisali: 
Kristina Planinšek 
Lidija Struna Šter 


